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Tárgy: félkész épületek befejezése 

 
Tisztelt Polgármester Asszony! 

 

A Kecskeméti Szakképzési Centrum Kada Elek Technikuma a tervek szerint a 
Rudolf-kertben kap majd helyet. Az ott lévő épületek felújítása sajnos a mai napig nem 
fejeződött be, azok félkész állapotban vannak. Ez nemcsak az iskola átköltöztetését 
hátráltatja, hanem a mostani helyére tervezett koncertterem és kollégium beruházás 
megkezdését is, melyeket a Liszt Ferenc Zeneakadémia építtetne. Az eredeti 
elképzelések szerint ezeknek a beruházásoknak a közeljövóben már be kéne 
fejeződniük. 

A Neumann János Egyetem tíz évvel ezelőtti alapkőletétele után nem sokkal már 
látszódott, hogy a hat épületből álló egyetemi épületegyüttes megvalósulása az 
eredetileg bejelentett időponthoz képest folyamatosan csúszik. A főépület végül 2019 
őszén nyílt meg a hallgatók előtt, ezt követően a többi épület sorsáról vajmi keveset 
tudhattunk. 2020 decemberében még Szemerey Szabolcs, a KEDO Zrt. leköszönő 
vezérigazgatója további épületegyüttesek befejezését ígérte 2025-re. Erre azonban jelen 
pillanatban kevés esélyt látok. 

Kérdésem, hogy a fent említett két félkész épületegyüttes befejezése mikorra 
várható. 

Kérem, hogy a kérdésemre adott választ a Közgyűlés a következő ülésén tűzze 
napirendre. 

 

Kecskemét, 2025. május 21. 
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